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VVD	wil	aanpassing	van	de	plannen	voor	de	Heerderweg	
	
Na	de	zeer	druk	bezochte	avond	in	Epe	op	donderdag	22	oktober	naar	aanleiding	van	de	
voorgenomen	bomenkap	aan	de	Heerderweg	is	de	VVD	fractie	in	Epe	tot	de	conclusie	gekomen	dat	
er	te	weinig	draagvlak	bestaat	voor	de	plannen	rondom	de	Heerderweg	en	dat	die	dus	
heroverwogen	moeten	worden.	
	
Volgens	fractievoorzitter	Ben	Cramer	heeft	zijn	fractie	zich	destijds	onvoldoende	gerealiseerd	
welke	omvang	de	kaalslag	zou	gaan	hebben	en	hebben	zij	geen	juiste	inschatting	gemaakt	over	de	
grote	en	brede	weerstand	die	hiertegen	bestaat	onder	de	inwoners	van	Epe.	“Deze	inschattingsfout	
betreuren	wij.	Hadden	wij	ons	dat	wel	gerealiseerd,	dan	hadden	wij	veel	sterker	aangedrongen	op	
het	uitwerken	van	alternatieven	waarbij	de	fietspaden	vrij	kunnen	liggen	en	tegelijkertijd	veel	
minder	bomen	hoeven	te	worden	gekapt”,	aldus	Cramer.	
	
Voor	de	VVD	was	destijds	de	verbetering	van	de	veiligheid	voor	fietsers	de	belangrijkste	reden	om	
in	te	stemmen	met	de	plannen.	Dat	de	provincie	per	se	wilde	vasthouden	aan	een	snelheid	van	80	
km/uur	was	voor	de	VVD	minder	belangrijk.	Nu	blijkt	welke	enorme	gevolgen	dat	heeft	voor	de	
omvang	van	de	bomenkap	en	dat	het	draagvlak	binnen	de	Eper	bevolking	voor	de	huidige	plannen	
volledig	ontbreekt,	vindt	de	Eper	VVD	dat	de	provincie	de	plannen	moet	aanpassen.		
	
De	VVD	maakt	met	twee	gedeputeerden	deel	uit	van	het	dagelijks	bestuur	van	de	provincie	
Gelderland.	Cramer	kondigt	aan	dat	zijn	fractie	zich	nu	zal	gaan	richten	op	de	VVD	partijgenoten	in	
Gedeputeerde	Staten	en	in	Provinciale	Staten	om	te	proberen	hen	ervan	te	overtuigen	dat	er	
opnieuw	naar	de	plannen	moet	worden	gekeken.	
	
Cramer:	“We	geven	geen	enkele	garantie	op	succes,	maar	het	minste	wat	we	kunnen	doen	is	ook	
vanuit	onze	positie	een	poging	wagen	om	het	besluit	van	de	provincie	te	beïnvloeden.”	
	
Alhoewel	de	gemeenteraad	nu	formeel	niet	meer	aan	zet	is,	vindt	de	VVD	fractie	toch	dat	de	lokale	
politiek	dit	signaal	van	de	bevolking	moet	oppakken.	“De	lokale	politiek	klaagt	steen	en	been	over	
gebrek	aan	contact	met	de	burger	en	is	steeds	opnieuw	plannetjes	aan	het	bedenken	hoe	de	burger	
beter	kan	worden	betrokken	bij	het	lokale	reilen	en	zeilen.	Maar	als	de	burgers	zich	een	keer	
massaal	laten	horen	over	een	onderwerp	waarover	we	de	burger	liever	niet	zouden	horen,	dan	
stoppen	we	de	oren	dicht”,	aldus	Ben	Cramer	
	
	
Noot	voor	de	redactie:	
Voor	meer	informatie	kunt	u	contact	opnemen	met	de	fractievoorzitter	van	de	VVD	fractie,	Ben	
Cramer,	telefoon	06-20702408	


